

ECONOMIC FACTORS AND COSTING

Andrew Young
Northern Telecom

ABSTRACT

It has been widely suggested that the information, or post-industrial society is fast approaching, but very little attention has been paid to the crucial economic issue of revenue (and profit) in such an environment. This paper looks at the present day information industry and defines a subsection relating to information supply services in order to obtain a specific view of where revenue is being generated. Based on this view, and other aspects of the coming era, projections are made as to future areas of interest.

FACTEURS ECONOMIQUES ET ETABLISSEMENT DES PRIX DE REVIENT

RESUME

On a très souvent suggéré que nous étions à l'aube de la société de l'information, ou de la société post-industrielle, mais on a porté peu d'attention aux questions économiques décisives du revenu (et du profit) dans un tel contexte. Cette communication traite de l'industrie de l'information actuelle et définit le secteur s'intéressant aux services de livraison de l'information afin de mieux déterminer les sources de revenu. Dans cette perspective, et selon d'autres caractéristiques de cette prochaine époque, on tente de prévoir ce que seront les domaines d'intérêt.